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Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 20. juni 2023 

kl. 17 – 19 – herefter spisning 

Dagsorden 

Mødet afholdes på personalerummet på skolen. 

Fraværende: Afbud fra Betina.  

Elevråds. rep. deltager ikke 

Referent: Susanne 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden v. Uffe 

• Dagsorden godkendt 

• Tilføjet Rådgivende organ 

• Punkt 7a – dialog angående samarbejde med Biersted skole.  

 

Punkt 2: 

Nørhalnesamarbejdet – nyt siden sidst? 

• Uffe orienterede. Umiddelbart ikke sket noget siden sidst.  

• Der kommer ny hjemmeside, hvor skole/ SI skal sende skriv til.  

• Der kommer LUP – lokal udviklings plan - møde senere, engang i efteråret. Der opfordres til 

at deltage i dette møde.  

 

Punkt 3: 

Rigets tilstand ved aktuelle parter. 

•  

Herunder blandt andet Sofie Münster arr. Den 7. sep. 2023. Tanken er at vi afholder et frivilligt i 

aftalt arr. Inden foredraget. Det bliver noget med grill eller lign. Personale og SB er inviteret – så 

kryds i kalenderen. 
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• Alle institutioner i byen er inviteret, positive tilbagemeldinger. Forældre inviteres igen 

umiddelbart efter sommerferien. Tilmelding cirka en uge før som aula tilmelding. HM har 

booket hallen og C holdet til at sætte stole op. Forslag om at der kan grilles inden 

arrangementet – for personale og SB. Her laves også tilmelding til.  

• Forældremøde afholdt i 5. klasse på grund af mange lærerskift. Det gav ro på forældre 

fronten, og det blev taget positivt imod af forældrene.  

• Chanette er tilbage i køkkenet og gør det rigtig godt, det betyder meget for hele 

institutionen.  

• Pædagogisk aften for alt personalet i forbindelse med den mangfoldige folkeskole – barnets 

perspektiv og den lærende samtale  - god aften for hele personalet, med fokus på barnet og 

den røde tråd.  

• Praktikant i SFO-en fra 8. klasse og Lene der er ude som pau studerende har haft en god tid 

og taget en masse god læring med sig.  

• Lars Bjørn har timer i både BH og SFO det kommende skoleår.  

• Nyt gulv på stjernestuen og ombygning af vuggestuen – det bliver dejligt.  

• Fantastisk sommerfest med cirka 250 deltagere – super god opbakning, og et kæmpe 

arbejde af forældrerådet.  

• Raketstuen på UTZON centret torsdag med hele gruppen, de har deltaget i projekt 

ArkitekTUR.  

• Repræsentanter fra SB har deltaget i rådgivende organ i Fjerritslev.  

• Christian, Uffe og Henrik arbejder videre med et udkast til et brev til forvaltningen og 

børnefamilie udvalget omkring de bekymringer der opleves, og Uffe og Christian deltager i 

et evt. møde.  

 

 

Punkt 4:  

Økonomi for SI efter nye budgetreguleringer ved HM. 

• HM orienterede omkring vuggestue og børnehaves budget og normeringstal.  

• HM, SN og MTO mødes en gang om måneden for at holde styr på om budgettet balancerer.  

 

Punkt 5:  

Dialog om rapport fra Rambøll i forbindelse med projekt Den Mangfoldige Folkeskole. 

Det er væsentligt at være obs. På, at det er forskellige faggrupper og afdelinger der har besvaret 

spørgsmålene. Spørgsmålene er designet direkte mod skoleverdenen. Vi har dog fået lov at være 

sammen om forløbet og derfor har pædagoger og medhjælpere i børnehave og vuggestue også 

besvaret. De faggrupper har andre arbejdsvilkår end lærere. 

Rapporten er vedhæftet. 
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• HM orienterede. Opmærksomhed på, at projektet er rettet mod skoledelen, hvilket kan 

påvirke svarene og resultaterne.  

• Dialog omkring rapporten.  

• Særligt omkring vores fælles børnesyn ser det rigtig godt ud, et rigtig godt udgangspunkt for 

det fremtidige arbejde med Nørhalnebarnet.  

• Dialog omkring meddelelsesbogen.  

 

Punkt 6: 

Årsberetning ved Uffe.  

• Hvad kan vi som skole og SB gøre, for at bibeholde de elever vi allerede har, når eleverne 

skal videre fra Nørhalne? Der er etableret kontakt mellem SB i Biersted, på Gjøl og i 

Nørhalne med henblik på at forbedre samarbejdet på de nævnte skoler i forhold til 

overgangen til Biersted skole.  

 

I forhold til årsberetningen:  

• Kommentarer til årsberetningen fra SB.  

 

Punkt 7: 

Aftale møderække for kommende planlægnings år. Vi går fortsat med tidspunktet 17-19. Ingen 

møde i august.  

August: Onsdag d. 30.  

September: Onsdag d. 13. 

Okt: Mandag d. 23. 

Nov: Torsdag d. 23.  

Dec:  Tirsdag d. 12.  

Jan: Onsdag d. 31. 

Mar: Tirsdag d. 5.  

April: Onsdag d. 10.  

Maj: Mandag d. 6.  

Jun: Mandag d. 17.  
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Klasserepræsentanter for kommende skoleår:  

Vuggestuen: Anders 

Stjernestuen: Anders 

Månestuen: Mette – evt. ny 

Raketstuen: Mette – evt. ny.  

0. årgang: Mette 

1. årgang: Christian og Anders 

2. årgang: Katrine 

3. årgang: Mette  

4. årgang: Uffe 

5. årgang: Jane 

6. årgang: Christian.  

 

Punkt 8: 

Godkendelse af referat og tak for i år. 

Referatet blev godkendt.  

Evt. 

• SB er blevet kontaktet omkring en bekymring vedrørende det samlede skoletilbud på 7. - 9. 

årgang på Biersted skole.  

 

Næste møde:  

• Betina træder ud af bestyrelsen, og på næste møde konstitueres den nye næstformand. 

HM undersøger hvem der er suppleant, og hvad vi gør fremadrettet med den ledige plads.  

• Trivselsstrategi og trivselsmåling.  

 


